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Transport av gass med dieselbilar - Svar på oversendingsforslag i 
fylkeutvalet

Til møtet i fylkesutvalet 30. januar 2014 har representanten Aud Karin Oen sendt inn slikt spørsmål til 

fylkesordføraren:

« Viser til spørsmål og svar om diselbilar til gasstransport i tingsete 12.0313 der m.a.

   fylkesordføraren svarar at han vil ta kontakt med Gasnor AS. Har dette munna ut i eit svar ? 

   I tilfelle kva.»

Fylkesordføreren viser til spørsmål om gasstransport med tankbiler til gasstankanlegget på Halhjem ble 

reist av representanten Gustav Bahus i samferdselsutvalet 05.06.13. I spørsmålet fra Bahus ble det også 

spurt om hva som kunne gjøres frå Gasnor AS sin side når det gjeldt støy ved overføring av gass fra båt 

eller vogntog. Fylkesrådmannen svarte på dette i melding nr. 109/13 til samferdselsutvalet.

Med grunnlag i svaret frå fylkesordføraren i fylkestinget, 12.mars 2013 og oversendingsforslag frå Gustav 

Bahus i samferdselsutvalet 05.06.13, har fylkesadministrasjonen vært i kontakt med både Fjord1 og 

GASNOR A/S med spørsmål om alternativ miljøvenleg transport av naturgass til tankanlegget på Halhjem.

GASNOR AS er kjent med fylkespolitiske initiativ for å ta i bruk mer miljøvennlige måter å transportere gass 

til tankanlegget for gassferjene på Halhjem. Slik det framgår av svaret på oversendingsforslaget, melding til 

samferdselsutvalet 109/13, arbeider GASNOR AS kontinuerlig med å utvikle og optimalisere distribusjonen 

av gass fra produksjonsanlegget på Kolsnes. 

Fylkesordføraren er innstilt på videre å følge opp spørsmålet om transport av naturgass til tankanlegget på 

Halhjem, ved å ta initiativ til eit møte med GASNOR AS både for å bli orientert om planer for distribusjon av 

gass til Halhjem og eventuelle støyredusernde tiltak ved påfylling av gass på tankanlegget på Halhjem.

  


